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[Formanden.] 
Hvornår agter ministeren at fremsætte 

et forslag om indførelse af dagskole for 
lærlingene? 
Spørgsmålet vil blive optaget på dagsor- 

denen for tingets førstkommende spørgetid. 

Den første sag på dagsordenen var: 

Tredie behandling af forslag til lov om æn- 
dringer i toldloven m. v. 

(Anden behandling findes i tidenden sp. 
2047). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ordføreren (Hans Rasmussen): Efter at 
lovforslaget om ændringer i toldloven havde 
været til anden behandling i det høje ting 
den 15. februar og var blevet vedtaget med 
en ændring, som var foreslået af finans- 
ministeren og tiltrådt af udvalget, blev dét 
på forslag af den højtærede formand hen- 
vist til fornyet udvalgsbehandling. Denne 
udvalgsbehandling, har nu fundet sted, og 
på hele udvalgets vegne skal jeg mundt- 
lig indstille lovforslaget til vedtagelse i den 
skikkelse, hvori det blev vedtaget ved anden 
behandling. 

Hermed sluttede forhandlingen. 

Lovforslaget 
vedtoges enstemmigt med 120 stemmer; 4 
medlemmer tilkendegav, at de hverken 
stemte for eller imod. 

Formanden: Lovforslaget vil nu blive 
tilstillet statsministeren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Anden behandling af forslag til, lov om æn- 
dringer i lov om offentlig forsorg og löv om 
folkeforsikring (vedrørende plejehjem for kro- 
nisk syge og rentemodtagere optaget i alder- 

.. domshjem og plejehjem). 

(Første behandling findes i tidenden sp. 
1834; udvalgets betænkning findes i tillæg 
B. sp. 185). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslagets paragraffer og spørgsmålet 
om dets overgang til tredie behandling 
sattes til forhandling under eet. 

Ordføreren (Kaj Andresen): Udvalget 
har haft samråd med socialministeren og 
har derunder rejst spørgsmålet om oprettelse 
af plejehjem de steder i landet, hvor man 
ved nybyggeri indenfor sygehusvæsenet vil 
få ledige hospitalsbygninger. Socialministe- 
ren lovede at være opmærksom på dette 
forhold. Man har desuden drøftet de nye 
refusionsregler og deres virkning. Man er 
enig om ikke at foreslå ændringer nu, men 
foreløbig udprøve reglerne. 

Jeg skal på udvalgets vegne anbefale 
lovforslaget til vedtagelse uforandret. 

Socialministeren (Strøm): Jeg vil gerne 
takke for den venlige tilslutning til lovfor- 
slaget. 

Hermed sluttede forhandlingen. 

Lovforslagets §§ 1 - 3  og dets overgang 
til tredie behandling 
vedtoges uden afstemning. 

Formanden: Jeg foreslår, at lovforslaget 
går direkte til tredie behandling uden for- 
nyet udvalgsbehandling. Hvis ingen gør 
indsigelse imod dette forslag, betragter jeg 
det som vedtaget. (Ophold). Det er vedta- 
get. 

Punkt 3 på dagsordenen var: 

. Første behandling raf forslag til lov om æn- 
dringer i lov nr. 76 af 31. marts 1937 om for- 
hyring og mønstring af skibsmandskab. 

(Lovforslaget findes i tillæg A. sp. 765; 
fremsættelsen nndes: i  tidenden sp. 1971). 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Peter Nielsen: Det foreliggende lovforslag 
tilsigter at afskaffe sportelsystemet for 
provinsens mønstringsbestyrere og i stedet 
give dem et fast vederlag for deres arbejde. 
En sådan ændring kan kun hilses med til- 


